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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért akarja a kormány csődbe juttatni a roma 
nemzetiség legitim politikai képviseleti szervezetét?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 

Novemberi hír, hogy az Országos Roma Önkormányzat döntött a nemzetiségi listájáról. Ennek élére
az önök meglepetésére nem a Fideszhez köthető Lungo Drom által indított Farkas Félix került, 
hanem egy, a kormánypártoktól független induló, Agócs János, az ORÖ elnöke.
 

Ezt követően az ön által vezetett minisztérium bejelentette, 527 millió forintot követel vissza az 
Országos Roma Önkormányzattól a 2016-os Támogatási Okirat alapján, amikor is még a Lungo 
Drom vezette az Önkormányzatot. 
Ez a döntés könnyen olyan gazdálkodási nehézséget jelenthet, amely a törvényi kötelezettségek 
teljesítését juttathatja az Országos Roma Önkormányzatot. Az eljárást sokan olyan válaszlépésként, 
retorzióként értelmezik, amivel azért büntetnek egy szervezetet, mert nem az önöknek kedves 
jelöltet támogatták.
 

A fentiek alapján várom válaszát az alábbi kérdéseimre!
 

1. Mi indokolja az 527 millió forint visszakövetelését, amikor a beszámolási kötelezettség 2017-ben
volt esedékes? Ki volt a felelős a beszámolási kötelezettség teljesítésének ellenőrzéséért, 
megvizsgálásáért?
2. Hogyan lehetséges, hogy 5 év után pont akkor követeli vissza minisztérium a támogatás összegét,



 
amikor az önök jelöltjének nem sikerült nyernie?
3. Miért akarja a kormány csődbe juttatni a roma nemzetiség legitim politikai képviseleti 
szervezetét?
4. Hogyan tervezik finanszírozni a továbbiakban az Országos Roma Önkormányzat működését, 
nemzetiségi közfeladat ellátását? Vagy a jövőben csak a kormánypártokhoz hűséges roma 
képviselőket, politikusokat fognak támogatni?
 

Tisztelettel várom válaszát!
Tordai Bence
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